

Whole year

We arranged volunteers from different organizations to visit nursing homes in various regions of the country. They led festive activities, physical exercises, and other recreational activities. Throughout the year, a total of 181 volunteers participated in the program, with 8 partners collaborating, and the total number of service days amounted to 12.



- 25-27 Dec A return visit to patients after cataract surgery was held, with 19 volunteers participating, and about 200 people were visited.
- 21-23 Nov Three volunteers conducted a medical outreach program in Luoding.
- 9-13 Nov Three volunteers conducted a free medical consultations in Qingyuan.
- 1-2 Nov Twenty-eight volunteers conducted a medical outreach program in Leping, which included dental check-ups, teeth cleaning, and a Chinese medicine lecture.
- 30 Oct – 4 Nov Twenty-one people went to Silun Town in Sanshui District to participate in the "Bright Hope, Seeing Rainbow 2014 Poverty Alleviation and Cataract Surgery" free cataract surgery event.



- 1-15 Aug A summer camp for junior high school students in the Foshan area was held , with 8 volunteers serving 13 students.



21-31 Jul

A summer camp for primary school students in the Foshan area was held , with 8 volunteers serving 11 students.



缤纷夏令营 Go, Goal, Fun!

你希望... 你的孩子过一个有意义、开心的暑假吗?
你想培养孩子好学、有责任心、独立、自信、服务他人的精神吗?
请快快报名参加我们的夏令营!

日期: 2014年7月21日至8月1日(星期一至五)
时间: 早上6:45至下午5:30
夏令营晚会: 8月1日晚上6:00至7:30
当日上、下午照常上课, 晚会欢迎家长报名参加

对象: 敬老院员工的子女(小学生)



28 Jun

A briefing session on auditory integration training was held, delivered by Dr Chan Ho Sang.

聽覺統合訓練

Berard Auditory Integration Training(AIT)

聽覺統合訓練講座 (編號: PB13-300-1)
 日期: 2013年2月2日 (星期六)
 費用: 全免
 地點: 灣仔皇后大道東10號
 富寧閣內社區日間護理中心一樓
 時間: 下午二時至四時三十分
 語言: 英語 (現場有翻譯員作翻譯)
 講者: 陳豪生醫生 (Berard聽覺統合訓練認可訓練員)

聽覺統合訓練評估 (編號: PB13-300-2)
 此項聽覺統合訓練受聽覺統合訓練。服務包括:
 1. 耳部檢查, 排除耳部感染或有液體在耳中的情況
 2. 聽覺評估, 評估兒童用耳接收不同音頻的能力
 3. 排除其他疾病/病徵的可能性, 例如傳染病
 日期: 2013年2月21日或2月22日
 地點: 九龍尖沙咀加連威利道33號3樓33室
 時間: 個別評估為時15-20分鐘
 高年級聽覺評估為個別家長及兒童陪同
 費用: 每場50元正 (包括其上「香港基督教服務處」)
 對象: 3歲或以上兒童
 評估人員: 陳豪生醫生 (Berard聽覺統合訓練認可訓練員)

聽覺統合訓練 (編號: PB13-300-3)
 日期: 2013年2月26日至2013年3月8日
 共7天, 星期六休息日及星期日暫停
 地點: 九龍尖沙咀加連威利道33號3樓
 節數: 20節, 共10小時
 每節30分鐘, 每天兩節, 兩節間約四小時
 時間: 高年級聽覺評估為個別家長及兒童陪同
 費用: 全場為每場5400元正
 (包括其上「香港基督教服務處」)
 訓練人員: 陳豪生醫生
 (Berard聽覺統合訓練認可訓練員)

AIT Talk (No: PB13-300-1)
 Date: 2nd February 2013 (Saturday)
 Fee: Free
 Venue: 1/E, Community Ambulatory Care Centre, Tang Shu Kin Hospital, 282, Queen's Road East, Wan Chai, 200-8 30pm
 Time: 2:00-3:30pm
 Language: English (Simultaneous translation will be provided)
 Speakers: Dr. Jack F. Chan, MD. (Approved Berard AIT trainer)

AIT Screening (No: PB13-300-2)
 Screening evaluation for Suitability of AIT. Service includes:
 1. Physical examination of ears to rule out infection and/or fluid in the middle ear.
 2. Assessment of ability to hear through pain to rule out audiology or subjective reaction to music heard through headphones.
 3. Exclusion of signs of other signs or symptoms of illness, e.g. infectious disease.
 Date: 21st or 22nd February 2013
 Venue: Rm 330, 3/F, 33, Granville Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon
 Time: Screening will be lasted for 15-20 minutes, the exact time will be arranged by our staff with each parent
 Fee: \$50, cheque payable to Hong Kong Christian Service*
 Target: Children aged 3 or above
 Evaluators: The screening will be conducted by Dr. Jack F. Chan, MD

AIT Training (No: PB13-300-3)
 Date: 25th February - 8th March 2013
 10 days in total, including the Saturday and Sunday in between
 Venue: 3/F, 33, Granville Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon
 No. of session: 20 sessions, totally 10 hours
 (30 minutes each session, 2 sessions per day with around 4 hours in between)
 Time: The exact time will be arranged by our staff with each parent
 Fee: \$7400, cheque payable to Hong Kong Christian Service*
 Trainer: The training will be conducted by Dr. Jack F. Chan, MD

* Screening charge is non-refundable no matter the kids are suitable for AIT or not.
 *Cheque payable the screening department for the AIT, and pay the training fee on the day of screening (Parents please prepare the cheque for the training fee to the screening)

Charge reduction scheme 減費計劃
 Families with financial difficulties can contact Hong Kong Christian Service Project Bridge for Children's Development for application of charge reduction.
 經濟有困難的家長, 可向香港基督教服務處兒童發展計劃申請減費服務

Berard 聽覺統合訓練認可訓練員
陳豪生醫生
 Dr. Jack F. Chan, MD

高級註冊臨床心理治療師, 美國註冊醫學會員 (FAPA), 美國註冊大專醫學師 (FAC), 五項專業證書持有者 (FRCPS),
 醫學會 (Royal Society of Medicine) 註冊的醫生, 特別在治療神經科及精神科方面, 特別專長於聽覺神經學及兒童神經學。
 此外, 他亦曾擔任多項聽覺統合訓練之訓練之導師, 現正與國際上之聽覺統合訓練協會合作, 為國際聽覺統合訓練之導師。
 曾於2007年獲頒授「聽覺統合訓練之導師證書」, 現正與國際上之聽覺統合訓練協會合作, 為國際聽覺統合訓練之導師。
 曾於2007年獲頒授「聽覺統合訓練之導師證書」, 現正與國際上之聽覺統合訓練協會合作, 為國際聽覺統合訓練之導師。

HONG KONG CHRISTIAN SERVICE
 香港基督教服務處
 9500 8th Ave. Suite 101, 8th Fl.,
 8500 8th Ave. Suite 101, 8th Fl.,
 8500 8th Ave. Suite 101, 8th Fl.

Healing Hope
 Organization
 康泉醫療協進會
 Berard AIT
 International Society

22 Jun

We conducted a medical outreach program at a factory in Dalingshan, Dongguan. The program included 6 medical students from China and 7 individuals from Hong Kong (including 3 doctors), along with other domestic volunteers, making a total of 24 participants. We provided services to a total of 130 workers.

30 May – 4 Jun

Arranged 6 medical volunteers to Chengdu for medical training.

18 Apr

Arrange 8 domestic activities in Hengli, Dongguan to hold a "I Have a Date with You in the Spring" to serve local migrant workers.

12-13 Apr

In cooperation with the Medical Mobilization Association, free medical consultations were conducted in Gaoming Leprosy Rehabilitation Village and Guanshan Village in Foshan, with a total of 6 participants and 120 people.

8-13 Feb

Cooperate with Pingji and Chuanai to hold a free clinic for the villagers of Yi Nationality Village in Sichuan.

20-27 Jan

Arranged the Liugui Mountain Nursery Choir to hold a Life Transmission Concert in Guangzhou and Zhongshan, Macao and Hong Kong. 8 concerts with 55 volunteers, attended by more than 6,000 people.